## السيرة الذاتية

الاسم: المدرس المساعد انفال محد كاظم مواليد: ١٩٩٠ مواليد: ١٩٩٠ أكملت الدراسة الابتدائية والثانوية في واسط الكوت قبلت في جامعه واسط كلية التربيه فسم الجغرافيه ٢٠٠٩ انهيت دراسه البكلوريوس سنه ٢٠١٢

- · من ٢٠١٧/٩/١ كالى ٢٠١٩/٩/١ أنهيت دراسة الماجستير بدرجة جيد جدا في الجغرافيه العامه /جغرافيه مناخ في مدينة مشهد جامعة فردوسي في ايران
  - · في عام ٢٠٢٣ عينت أستاذ جامعياً في كلية التربيه للعلوم الانسانيه / جامعة واسط.
- تدريس طلبة الدراسه الاوليه جغرافيه عامه قسم التاريخ مرحله الاولى في كلية االتربيه للعلوم الانسانيه/جامعةواسط.
  - قمت بالمشاركه في عدد من الدورات والندوات التي اقيمت في جامعه واسط.

the biography

Name: Assistant teacher Anfal Muhammad

Kazem

Born: 1990

I completed primary and secondary school in Wasit/Kut

Accepted to Wasit University, Faculty of Education/Department of Geography. 2009

I finished my bachelor's degree in 2012 From 9/1/2017 to 9/14/2019, I completed my master's degree with a very good degree in general geography/climate geography in the city of Mashhad - Ferdowsi University in Iran.

- · In 2023, she was appointed as a university professor at the College of Education for Human Sciences / Wasit University.
- · Teaching undergraduate students in general geography, Department of History, first stage, at the College of Education for Human Sciences/Wasit University.
- · I participated in a number of courses and seminars held at Wasit University.